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Sēde sasaukta 2024. gada 22. februārī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 22. februārī plkst. 09.01 

 

Sēdi vada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 17 Bauskas novada domes deputāti: 

priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, 

deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāte Līga Rimševica, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāts Juris Krievs, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Laine Baha (no plkst. 9.06), 

deputāts Guntis Kalniņš 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis – darba dēļ 

deputāts Mārtiņš Cimermanis – personisku iemeslu dēļ 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, 

nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Zaiga Kārkliņa, Gita Skribāne 

un Marija Abramčika, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, 

datorsistēmu un datortīklu administrators Mārtiņš Putāns, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālistes Andra Matuļenko un 

Beata Logina, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija 

Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Attīstības un būvniecības departamenta 

vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, Attīstības un 

plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, vides 

speciālists Valērijs Gabrāns, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālists 

Māris Šarķis, būvinženiere Agita Eglinska, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas 

vadītājs Dainis Rijkuris, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, nekustamo 

īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, 

nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds 

Vāvers, pašvaldības aģentūras “Iecavas veselības centrs” direktors Sandris Kaidaks, izglītības 

iestādes “Valles pamatskola” direktors Jānis Viegliņš, izglītības iestādes “Cielaviņa” vadītāja 

Rita Zvirbule, izglītības iestādes “Skaistkalnes vidusskola” direktore Svetlana Vāverniece, 

izglītības iestādes “Misas pamatskola” direktore Valija Vaina, izglītības iestādes “Iecavas 

Mūzikas un mākslas skola” direktore Dina Tauriņa, izglītības iestādes “Bauskas Bērnu un 
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jauniešu centrs” direktore Veronika Puķe, SIA “Bauskas novada komunālserviss” valdes 

loceklis Dzintars Cāzers, SIA “NĪA NAMI” pārstāvis Aivars Tenisons, laikraksta “Bauskas 

Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu A.K.. 

3. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.R. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Bauskas novada pilsētu ielu uzturēšanas 

un pārraudzības kārtība" apstiprināšanu. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" vidēja termiņa 

darbības stratēģijas un darba plāna apstiprināšanu. 

6. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 28.decembra 

saistošajos noteikumos Nr.25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024.gadam" 

apstiprināšanu. 

7. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

8. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

10. Par Bauskas novada Valles pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" pievienošanu 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādei "Valles pamatskola". 

11. Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības iestādes "Bauskas Bērnu un 

jauniešu centrs" attīstības plāna 2024.-2026.gadam saskaņošanu. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Skaistkalnes 

vidusskola" attīstības plāna 2024.-2026.gadam saskaņošanu. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Misas pamatskola" 

attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes "Iecavas 

Mūzikas un mākslas skola" attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 28.septembra lēmumā "Bauskas 

novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes "Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skola" maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

16. Par projekta "Sociālo mājokļu ēkas "Kamenes" pārbūve" iesniegšanu. 

17. Par projekta "Sociālo mājokļu atjaunošana Vecumnieku pagastā" iesniegšanu. 

18. Par dalību Valsts Zivju fonda projektu konkursā. 

19. Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Saules ielā 2 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai. 

20. Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Rīgas ielā 15 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

21. Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta 

konstrukcijas restaurācijai. 
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22. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas torņa restaurācijas projekta 

sagatavošanai. 

23. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 

Investīciju plānā. 

24. Par precizējumiem līgumā Nr. BNP/2023/4.20/235 par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanu. 

25. Par dzīvojamās mājas Rīgas ielā 15, Iecavā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

26. Par nekustamā īpašuma Dārza ielā 8B, Bauskā pārņemšanu. 

27. Par Vecsaules pagasta padomes 2008.gada 27.augusta lēmuma Nr.8 “Par autoceļu 

Barzdevičs – Audzes” un Bauskas novada domes 2014.gada 30.oktobra lēmuma “Par 

nekustamā īpašuma “Pleķis pie Uzenas”, kadastra Nr.40920090172, Vecsaules pagastā 

piekritību, nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu” atcelšanu. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Veldres-1", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 22-1A, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 22 k-2-3, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Ernesta Kapkalna ielā 1A, Bērzi, Īslīces 

pagastā maiņas organizēšanu. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošo zemes vienību un inženierbūves Ceraukstes 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Akmentiņu mežs", Brunavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ceļinieki", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Visbijas iela 3-10, 

Ceraukstē, Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 

10 – 1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta ielā 2 

– 16, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4076 002 

0073 Rundāles pagastā. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši" - 15, 

Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kārkli", Viesturu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pīpenes", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Auzas", Svitenes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

43. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu pašvaldībai piekrītošajās zemes vienībās ar 

kadastra apzīmējumiem 4064 010 2911 un 4064 010 3044, nodrošinot piekļuvi 

īpašumam “Kalāči”, Iecavā. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 3-
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33, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 

21-59, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baldones iela 

53-2, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 16A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 25, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 27A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 33, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ozolēni 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

52. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vecgravas", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

53. 
Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 93A", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

  

Sēdes vadītājs A.Mačeks informē par papildus jautājuma iekļaušanu darba kārtībā, notiek 

balsošana.  

Papildus darba kārtība: 

54. Par Iecavas vidusskolas direktora Kārļa Kravja atbrīvošanu no amata. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, I.Pētersone, A.Mačeks, R.Melgailis, J.Kalinka, M.Mediņš, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds 

Jātnieks, Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis 

Siugalis, Jānis Kalniņš, Jānis Dūmiņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Raitis 

Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, Ināra 

Pētersone, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Laine Baha) 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 54.jautājumu.  
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Informē par aktualitātēm un norāda uz datnēs pievienoto informāciju, ko iesnieguši 

nodaļu vadītāji.  

 Sagatavots pašvaldības iepirkuma plāns un publiskots elektronisko iepirkumu sistēmā. 

Turpinās darbs pie iepirkumu tehnisko specifikāciju sagatavošanas un iepirkumu procesu 

uzsākšanas. Pateicas Attīstības un būvniecības departamenta darbiniekiem par ieguldīto darbu 

iepirkumu procesā, datnēs ir pievienota informācija par infrastruktūras, ceļu būves, 

energoefektivitātes un remontdarbu projektu virzību.  

 Turpinās darbs pie skolēnu pārvadājumu kārtības aktualizēšanas, skolām piesaistīto 

maršrutu izvērtēšanas kartējuma sagatavošanas ar mērķi apzināt un iekļaut kārtībā Izglītības un 

zinātnes ministrijas izstrādātos ieteikumus par optimālo laiku, kāds izglītojamiem jāpavada ceļā 

uz izglītības iestādi. Sadarbībā ar Izglītības nodaļas speciālistiem kartējums ir sagatavots, 

nākamā tikšanās plānota 6.martā kopā ar apvienību pārvalžu vadītājiem. Jāaktualizē jautājums 

par sabiedriskā transporta sniegtajiem pakalpojumiem, kuri tiek izmantoti skolēnu pārvadājumu 

nodrošināšanai.  

 Aktualizēti veselības aprūpes koncepta jautājumi pašvaldības iestāžu un 

kapitālsabiedrības ietvaros. Tikšanās plānota 5.martā koncepta izstrādes uzsākšanai. 

 Uz sēdi plkst. 9.06 ierodas deputāte L.Baha. 

 Notiek diskusijas un risinājumu meklēšana pašvaldības dzīvojamā fonda 

apsaimniekošanai. Darbs plānots divos virzienos – pašvaldībai pašai apsaimniekojot savus 

nekustamos īpašumus vai šo funkciju nododot kapitālsabiedrībai; vēl nav nonākts līdz 

piemērotākajam risinājumam, pieļaujot arī jaukta modeļa piemērošanu, kāds ir šobrīd; personiski 

atbalstītu viena modeļa piemērošanu dzīvojamā fonda apsaimniekošanai. Diskusijas turpinās 

darba grupā.  

 Plānota Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna izskatīšana un 

apstiprināšana. Plāna prezentācija plānota 14.marta Vides un attīstības komitejas sēdē. 

 Ar vadību apmeklētas iedzīvotāju padomju vēlēšanas, plašāks ziņojums plānots marta 

domes sēdē. 

 1.martā Bauskas pilī plānota Latvijas Pašvaldību izpilddirektoru asociācijas organizētā 

sanāksme. 29.februāra asociācijas valdes sēdes darba kārtībā ir jautājumi, kas saistīti ar 

pašvaldības atbalsta iespējām uzņēmējdarbībai un tūrisma veicināšanai.  

 Ir pieņemti lēmumi par kapitālsabiedrību valdes locekļu iecelšanu – pamatdarbības jomā 

izvēlēts Dz.Cāzers un kvalitātes vadības un klientu apkalpošanas jomā A.Vincevs, kurš izvēlējies 

darba tiesiskās attiecības neturpināt. Tiek virzīts jauns nominācijas process. 

 I.Pētersone izsaka priekšlikumu uzaicināt premjerministri un Satiksmes ministru uz 

sarunu ar deputātiem par valsts ceļu stāvokli Mežotnes un Brunavas pagastos.  

 A.Mačeks piekrīt ierosinājumam, papildinot, ka plānota konference saistībā ar Bauskas 

apvedceļu; vērsīsies pie atbildīgajām institūcijām par tikšanās organizēšanu. I.Pētersone ierosina 

uzrunāt premjerministri rakstiski un uz tikšanos uzaicināt arī iedzīvotāju padomes. A.Mačeks 

pieņem darbam. I.Pētersone turpina, ka Sabiedrisko attiecību nodaļa varētu sagatavot ceļu 

vizualizāciju.  

 R.Melgailis jautā, kāpēc kavējas malkas iepirkums. J.Kalinka paskaidro, ka iepirkums ir 

apkopots un ievietots pretendentu apspriedē, kas ilgst 10 dienas, šodien ir 3.diena, pēc tam tiks 

izsludināts kurināmā iepirkums. A.Mačeks papildina, ka līdz maijam ir jābūt noslēgtam 

līgumam. J.Kalinka piebilst, ka līgumi varētu tikt noslēgti jau aprīlī un maijā būtu kurināmā 

piegāde.  

 M.Mediņš atkārtoti jautā, kāpēc kavējas un kāpēc iepirkumu jau nevarēja izsludināt 

decembrī.  J.Kalinka paskaidro, ka iepirkumu decembrī nevarēja izsludināt, jo iepirkuma plāna 

izstrāde notika pēc budžeta pieņemšanas. M.Mediņš piebilst, ka bija jau zināmi kurināmā 

apjomi. A.Mačeks papildina, ka iepirkumu plāns bija sastādīts, maijā prognozētā piegāde 

problēmas neradīs. J.Kalinka piekrīt, norādot, ka ar plānotajiem iepirkumiem var iepazīties 

Iepirkumu uzraudzības biroja tīmekļvietnē. M.Mediņš piebilst par sagatavotās malkas stāvokli.  

 G.Kalniņš papildina, ka šādos ceļu apstākļos malkas izvešana būtu problemātiska. 
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 Informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

2.p. 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu A.K. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks.  

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 31 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu 

A.Kārkliņam". 

 

 

3.p. 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.R. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks.  

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 32 "Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu 

I.Radziņai". 
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4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Bauskas novada pilsētu ielu uzturēšanas un 

pārraudzības kārtība" apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, I.Pētersone, J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Mačeks, J.Kalinka.  

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas 

sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

I.Pētersone apliecina, ka nepieciešams ziņojums. 

J.Kalinka ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības noteikumu “Bauskas 

novada pilsētu ielu uzturēšanas un pārraudzības kārtība” apstiprināšanu, kuri darba grupā un 

konsultācijās ar deputātiem tika izvērtēti, iesniegtie priekšlikumi iestrādāti noteikumos. Tika 

izskatīti Vides un attīstības komitejas sēdē, ieteikumu nebija. Noteikumi attiecas uz Bauskas 

un Iecavas pilsētu ielām, kas būtiski neatšķiras no MK noteikumiem, pēc kuriem pašvaldība 

veic uzturēšanas darbu ciematu ielām un uzsver, ka likums pieprasa, ka pilsētu ielu 

uzturēšanai nepieciešami atsevišķi noteikumi. 

I.Pētersone lūdz informēt par noteikumu būtību, par cik tiek nodrošināta sēdes 

tiešraide.  

J.Kalinka informē, ka noteikumi nosaka normatīvus un kārtību, kādā veidā tiek 

uzturētas pilsētas ielas.  

A.Mačeks iebilst ziņotājam, norādot, ka jāinformē par noteikumos atrunātajām 

darbībām, laika periodiem, kārtību un secību ielu uzturēšanā.  

J.Kalinka ziņo, ka noteikumi sastāv no vispārīgās daļas, ielu ikdienas uzturēšanas 

prasībām, nosakot ielu ikdienas uzturēšanas klases un laikus, to noteikšanas kārtību, vispārīgās 

ielu ikdienas uzturēšanas prasības ielu segumu un nomaļu, satiksmes organizācijas tehnisko 

līdzekļu, ielu konstrukciju un ielu kompleksā ietilpstošo būvju, pieguļošo teritoriju 

uzturēšanai, kā arī papildu prasības ielu uzturēšanai ziemas sezonā un ielu ikdienas 

uzturēšanas prasību un darbu izpildes kontrolei.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 33 "Par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu "Bauskas novada pilsētu ielu uzturēšanas un 

pārraudzības kārtība" apstiprināšanu". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" vidēja termiņa 

darbības stratēģijas un darba plāna apstiprināšanu. 
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(A.Mačeks, L.Baha, S.Kaidaks, I.Pētersone, G.Kalniņš, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Mačeks, S.Kaidaks. 

|A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas 

un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

L.Baiha lūdz ziņot par precizējumiem, t.sk., par lielajiem ieguldījumiem nākotnē. 

S.Kaidaks ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par aģentūras “Iecavas veselības 

centrs” vidējā termiņa darbības stratēģijas un darba plāna apstiprināšanu. Saistībā ar 

ieguldījumiem šī gada 20.februārī saņemta informācija par nepiešķirtiem līdzekļiem – 

prioritārie projekti - ventilācijas sistēmas pārbūve un digitālā rentgenaparāta iegāde nav 

apstiprināti, stratēģijā vēl nav izsvītrots. Norāda, ka pašvaldībai veselības aprūpe nav prioritāte 

un finansējums netiek nodrošināts, plānotā darba grupa nekādu labumu nedos kā liecina 

iepriekšējā darba grupas pieredze.  

I.Pētersone izsaka atbalstu sagatavotajam lēmuma projektam, jo plānota tikšanās par 

veselības aprūpes pakalpojumu nodrošināšanu novadā; norāda, ka vienojās pēc valsts 

finansējuma piešķiršanas lemt par pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu pasākumiem. 

A.Mačeks piekrīt. S.Kaidaks informē, ka no CFLA saņemts līgums parakstīšanai piecu dienu 

laikā, bet nav saņemta atbilde no Veselības ministrijas, un šim projektam nav pašvaldības 

finansējuma 45 000 EUR apmērā. I.Pētersone norāda, ka šādus jautājumus nerisina caur 

stratēģiju, tam nepieciešams atsevišķs lēmums ar pamatotiem dokumentiem. S.Kaidaks 

piebilst, ka šis projekts kā prioritārs pasākums tika iesniegts pagājušā gada septembrī, kas 

netika apstiprināts.  

A.Mačeks norāda, ka aģentūrai jāiesniedz pašvaldībā iesniegums, lai to komitejās 

izskatītu; nav runa par prioritāriem pasākumiem, ja ir valsts finansējuma atbalsts.  

L.Baha piekrīt, ka nepieciešams sagatavot atsevišķu lēmuma projektu par atbalsta 

nepieciešamību projekta īstenošanai, kur pašvaldība lemj par papildus līdzfinansējuma daļu, 

stratēģijā šim pasākumam ir jāpaliek. Nav bijusi informācija par šāda līguma parakstīšanu, to 

varēja jau sagatavot izskatīšanai februāra komitejās, jo pašvaldības budžetā ir paredzēti 

līdzekļi projektu īstenošanai. S.Kaidaks norāda, ka Finanšu komitejā informēja par šī procesa 

virzību.  

L.Baha jautā, kas iesniedza projekta pieteikumu. S.Kaidaks atbild, ka aģentūra. L.Baha 

norāda, ka aģentūra nostādījusi domi fakta priekšā par nepieciešamo finansējuma piešķiršanu, 

tā ir nepareiza rīcība.  

A.Mačeks vēršas pie izpilddirektora un tā vietnieka tikt skaidrībā ar aģentūru par šo 

jautājumu.  

G.Kalniņš informē par savu balsojumu, jo šo dokumentu neuzskata par iestādes 

pilnvērtīgu stratēģiju. 

J.Krievs nepiekrīt, ka šie pasākumi būtu svītrojami no stratēģijas; iepriekš komitejās 

izteiktie ierosinājumi ir ņemti vērā, stratēģija ir atbalstāma, arī ja šogad netiek īstenoti 

iezīmētie projekti.  

A.Mačeks norāda, ka šāda izdevība nav laižama garām, norāda izpilddirektoram 

iesaistīties šī jautājuma izskatīšanā.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Juris Krievs, Ināra Pētersone, 

Laine Baha) 

"pret" -  2 (Mārtiņš Mediņš, Guntis Kalniņš) 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 34 "Par Bauskas novada pašvaldības 

aģentūras "Iecavas veselības centrs" vidēja termiņa darbības 

stratēģijas un darba plāna apstiprināšanu". 

 

 

6.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 28.decembra 

saistošajos noteikumos Nr.25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024.gadam" 

apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, I.Spurķe, I.Nagņibeda, I.Pētersone) 

 

Ziņo: A.Mačeks, I.Spurķe. 

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņot. 

I.Spurķe ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem pašvaldības 2024.gada 

budžetā. Pēc Finanšu komitejas izmaiņas nav veiktas. Grozījumi veikti, pamatojoties uz 

pašvaldības budžeta ieņēmumu daļas palielinājumu, t.sk., no valsts budžeta finansējuma un 

pašu ieņēmumu daļas. Ar grozījumiem pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti 

par gandrīz 1,9 milj. EUR. Precizēts pamatbudžeta līdzekļu atlikums uz gada sākumu un 

atbilstoši tam palielināti pašvaldības pamatbudžeta izdevumi. Grozījumi veikti arī ziedojumu 

un dāvinājumu budžetā, kas precizēti atbilstoši līdzekļu atlikumam gada sākumā. 

I.Nagņibeda jautā par vairāku Bauskas Valsts ģimnāzijas projektu ietveršanu budžeta 

grozījumu pozīcijās kā prioritāros pasākumus. I.Spurķe atbild, ka komiteju apvienotā sēdē tika 

apstiprināti projekti gandrīz 2 milj. EUR apmērā, kas ir iestrādāti šajos budžeta grozījumos; 

izdevumi līdz iepirkuma procesa pabeigšanai tiek rezervēti pārdalāmajā sadaļā 

līdzfinansējuma pozīcijā projektu īstenošanai. Pēc iepirkuma noslēgšanās tiks veidota tāme. 

I.Nagņibeda turpina, kāpēc citi projekti ir skaidri norādīti, bet citi ietverti kādās citās sadaļās. 

I.Spurķe paskaidro, ka tāmēs ir skaidrs ieraksts, pie mazākām summām katrs gadījums 

skatāms individuāli.  

I.Pētersone jautā, vai komiteju apvienotās sēdes lēmums tālāk netiek skatīts domē. 

I.Spurķe apstiprina, ka tāda ir kārtība, ka prioritārie pasākumi tiek apstiprināti komiteju 

apvienotā sēdē; pieļauj, ka varēja pie šī jautājuma pievienot šo lēmumu. I.Pētersone iesaka to 

pievienot jautājuma materiāliem. A.Mačeks piekrīt.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.   

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 35 "Par saistošo noteikumu "Grozījumi 

Bauskas novada domes 2023.gada 28.decembra saistošajos 

noteikumos Nr.25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2024.gadam" apstiprināšanu". 

 

 

7.p. 

Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 36 "Par pašvaldības atbalstu norēķiniem 

par pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā 

izglītības iestādē". 

 

 

8.p. 

Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 37 "Par pašvaldības atbalstu privātajam 

bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 38 "Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām pašvaldību 

savstarpējiem norēķiniem". 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada Valles pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" pievienošanu 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādei "Valles pamatskola". 

 

(A.Mačeks, A.Spriņķe, M.Mediņš) 

 

Ziņo: A.Mačeks, A.Spriņķe. 

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņot. 

A.Spriņķe ziņo, ka jautājums izdiskutēts komitejas sēdēs un sarunās ar iestāžu 

vadītājiem, darbiniekiem un izglītojamo vecākiem. Informē par termiņu precizējumiem 

lēmuma daļā.  

M.Mediņš norāda, ka izglītības iestāžu apvienošana ir pārāk sasteigta; būtu 

nepieciešams skaidrojums par izglītības iestādes “Cielaviņa” likvidāciju, jo tiek īstenota 

reorganizācija nevis likvidācija, kā arī finanšu aprēķini nepārliecina, jo pieļauj iespēju, ka 

ieguvums būs mazāks, jo visas likvidācijas izmaksas nav iekļautas; piedaloties sapulcēs, 
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nenovēroja, ka iedzīvotāji šādu procesu atbalstītu. Steiga liecina, vai apvienošanas jautājums ir 

izvērtēts pamatoti. Šogad paredzēta izglītības iestāžu stratēģijas izstrāde, nav saprotams darba 

grupas steidzīgais sagatavotais lēmuma projekts; ieguvumi ir nepārliecinoši, izmaiņas skars 

ģimenes un darbiniekus. Nepiekrīt un neatbalsta sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Dūmiņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Raitis 

Ābelnieks, Juris Krievs, Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis 

Kalniņš) 

"pret" -  2 (Jānis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 39 "Par Bauskas novada Valles 

pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" pievienošanu 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādei 

"Valles pamatskola"". 

 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu 

centrs" attīstības plāna 2024.-2026.gadam saskaņošanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 40 "Par Bauskas novada pašvaldības 

interešu izglītības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" 

attīstības plāna 2024.-2026.gadam saskaņošanu". 
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12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Skaistkalnes vidusskola" 

attīstības plāna 2024.-2026.gadam saskaņošanu. 

 

(A.Mačeks, S.Vāverniece, I.Pētersone, L.Baha, I.Nagņibeda, S.Lineja, R.Melgailis) 

 

Ziņo: A.Mačeks, S.Vāverniece. 

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas sēdē, aicina ziņot. 

S.Vāverniece ziņo, ka apstiprināšanai sagatavots izglītības iestādes “Skaistkalnes 

vidusskola” attīstības plāns 2024.-2026.gadam. Skola realizē 5 izglītības programmas, atrodas 

divās adresēs, kurās realizē pirmsskolas un vidusskolas izglītības programmas. Skola organizē 

un piedalās dažādos pasākumos, pieejamas 11 dažādas interešu izglītības programmas, t.sk., 

rehabilitācijas un jaunsardzes nodarbības, valsts aizsardzības mācības, karjeras izglītības 

programma.  

I.Pētersone aktualizē iepriekšējās stratēģijas izvērtējuma nepieciešamību pirms jaunās 

stratēģijas apstiprināšanas. S.Vāverniece paskaidro, ka MK noteikumi paredz šāda veida 

attīstības plāna apstiprināšanu, balsoties uz IKVD ieteikumiem; augustā tika izvērtēts iepriekš 

apstiprinātais plāns.  

I.Pētersone turpina, ka, lai pieņemtu lēmumu par nākamo stratēģiju, būtu nepieciešams 

to pievienot informācijai un jautā, kā matemātikas programmā paaugstinās kvalitātes rādītājus, 

jo izglītības iestādei bija zemi rādītāji. S.Vāverniece atbild, ka izglītojamiem tiek piedāvātas 

fakultatīvas un papildus individuālas nodarbības. 

A.Mačeks ierosina turpmāk jautājumiem par attīstības plāniem pievienot iepriekšējo 

plānu izvērtējumu.  

L.Baha piekrīt un ierosina plānā norādīt arī kvantitatīvos rādītājus izglītības un interešu 

izglītības programmās un jautā, kādi sporta veida tiek piedāvāti izglītojamiem. S.Vāverniece 

atbild – florbols, basketbols, volejbols, teniss, zoom sporta deju nodarbības, šahs, trenažieri, 

veselības nodarbības.  

I.Nagņibeda komentē par izglītības iestāžu attīstības plāniem, kas tiek izstrādāti 

atbilstoši IKVD ieteikumiem. Tiek izvērtēts iepriekšējais plāns, noteiktas jaunas prioritātes un 

mērķi nākamajam attīstības periodam kvalitatīvos un kvantitatīvos rādītājos. Ierosina 

Izglītības nodaļai izvērtēt iepriekšējo attīstības plānu izvērtējumu pievienošanu informācijai, 

līdz šim tiek sniegts nodaļas atzinums apstiprināmajam plānam. 

S.Lineja piekrīt, ka iepriekš jau apstiprināti šādi attīstības plāni un jautājumi netika 

uzdoti, un ierosina Izglītības nodaļai noteikt vienotas formas atskaites iesniegšanu.  

I.Pētersone izsakās par iepriekšējo plānu iesniegšanu pirms jauna attīstības plāna 

apstiprināšanas. Šajā sasaukumā par skolu tīklu attīstību un kvantitatīvajiem rādītājiem runāts 

reti, tāpēc ir nepieciešams rūpīgāks izvērtējums esošajiem plāniem.  

R.Melgailis izsaka atbalstu izglītības iestādei “Skaistkalnes vidusskola” realizēt 

attīstības programmu un deputātiem apņemties šajā trīs gadu periodā nepieļaut izglītības 

iestādes reorganizāciju. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  1 (Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 41 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes "Skaistkalnes vidusskola" 

attīstības plāna 2024.-2026.gadam saskaņošanu". 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Misas pamatskola" 

attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu. 

 

(A.Mačeks, V.Vaina, M.Mediņš, I.Pētersone, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Mačeks, V.Vaina. 

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas sēdē, aicina ziņot. 

V.Vaina lūdz saskaņot izglītības iestādes “Misas pamatskola” attīstības plānu 2024.-

2027.gadam. Nav pievienota informācija par iepriekšējā attīstības plāna izvērtējumu, šis 

attīstības plāns sagatavots balstoties uz MK noteikumu nosacījumiem. Izglītības iestāde realizē 

5 izglītības programmas, mācības tiek īstenotas divās adresēs. Izklāsta skolas vērtības, misiju 

un attīstības prioritātes – iekļaujošās izglītības kvalitātes uzlabošanu, mācību vides un 

infrastruktūras uzlabojumus, iestādes popularizēšanu.  

M.Mediņš izsaka priekšlikumu saskaņot izglītības iestādes attīstības plānu un novēl 

direktorei veiksmi darbā. 

I.Pētersone norāda, ka līdz šim nav izstrādāts izglītības iestāžu attīstības plāns 

pašvaldības redzējumā, bet izglītības iestādēm tiek likts izstrādāt savus plānus trim gadiem, 

kaut gan nav skaidra pašvaldības redzējuma par skolu nākotni. Šis process ir kaut kādās 

pretrunās.   

G.Kalniņš norāda, ka vispirms jāsaprot izglītības sistēmas plāns valsts līmenī.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 42 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes "Misas pamatskola" attīstības 

plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu". 
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14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes "Iecavas Mūzikas 

un mākslas skola" attīstības plāna 2024.-2027.gadam saskaņošanu. 

 

(A.Mačeks, D.Tauriņa) 

 

Ziņo: A.Mačeks, D.Tauriņa. 

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas sēdē, aicina ziņot. 

D.Tauriņa ziņo, ka profesionālās ievirzes izglītības iestāde “Iecavas Mūzikas un 

mākslas skola” izstrādājusi attīstības plānu 2024.-2027.gadam. Pašnovērtējuma ziņojums tiek 

izstrādāts katru gadu, uz kura secinājumiem arī balstās attīstības plāns nākamajiem gadiem. 

Izglītības iestādē mācās 173 audzēkņi, tiek realizētas 3 veidu izglītības programmas – 12 

profesionālās ievirzes mūzikas, mākslas un dejas programmas, 8 interešu izglītības 

programmas un profesionālās pilnveides programmas pedagogiem. Apstiprināts profesionālās 

ievirzes izglītības standarts. Norāda, ka skolai būtu nepieciešamas papildus telpas pašreizējā 

ēkā izstāžu zālei, ģērbtuvei un noliktavas telpām, kurās pašlaik darbojas dienas centrs 

“Iecavnīca”.    

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 43 "Par Bauskas novada pašvaldības 

profesionālās ievirzes izglītības iestādes "Iecavas Mūzikas un 

mākslas skola" attīstības plāna 2024.-2027.gadam 

saskaņošanu". 

 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 28.septembra lēmumā "Bauskas 

novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes "Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skola" maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 
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Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 44 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2023.gada 28.septembra lēmumā "Bauskas novada 

pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes 

"Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu"". 

 

 

16.p. 

Par projekta "Sociālo mājokļu ēkas "Kamenes" pārbūve" iesniegšanu. 

 

(A.Mačeks, G.Kalniņš, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas, 

Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams. 

G.Kalniņš norāda ka tik ekskluzīvu dzīvokļu izveide mērķa grupai ir ekonomiski 

nepamatota.  

L.Baha neatbalsta šo un nākamo projektu, jo sagatavoto lēmuma projektu aprēķini ir 

pārāk optimistiski un norāda pašvaldībai beidzot izlemt, uz kuru mērķa grupu koncentrēties, jo 

šobrīd lielākais attīstības virziens ir noteikts sociālā joma, kas ir visvairāk atbalstītā finanšu 

ziņā. Piekrīt, ka sociālā joma ir svarīga un iedzīvotājiem ir jāsniedz atbalsts, bet tiek kavēta 

atbalsta sniegšana jaunākajiem speciālistiem un ģimenēm dzīvojamā fonda jomā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Aivars Mačeks, Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis 

Siugalis, Jānis Kalniņš, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, Guntis 

Kalniņš) 

"pret" -  3 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks) 

"atturas" -  3 (Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Ināra Pētersone) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 45 "Par projekta "Sociālo mājokļu ēkas 

"Kamenes" pārbūve" iesniegšanu". 

 

 

17.p. 

Par projekta "Sociālo mājokļu atjaunošana Vecumnieku pagastā" iesniegšanu. 
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(A.Mačeks, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

A.Mačeks informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas, 

Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams. 

G.Kalniņš paskaidro, ka balsos “par”, jo šajā projektā izmaksu ieguldījums uz vienu 

dzīvokli ir mazāks un ēkas atrašanās vieta ir piemērota mērķa grupai. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Raitis 

Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, Ināra Pētersone, 

Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 46 "Par projekta "Sociālo mājokļu 

atjaunošana Vecumnieku pagastā" iesniegšanu". 

 

 

18.p. 

Par dalību Valsts Zivju fonda projektu konkursā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 47 "Par dalību Valsts Zivju fonda 

projektu konkursā ". 
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19.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Saules ielā 2 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 48 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

dzīvojamās ēkas Bauskā, Saules ielā 2 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai ". 

 

 

20.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Rīgas ielā 15 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

Balsojumā nepiedalās deputāts J.Dūmiņš. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Raitis 

Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, Ināra Pētersone, 

Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Jānis Dūmiņš) 



19 

 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 49 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

dzīvojamās ēkas Bauskā, Rīgas ielā 15 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma 

sagatavošanai". 

 

 

21.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta 

konstrukcijas restaurācijai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 50 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

dzīvojamās ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta konstrukcijas 

restaurācijai". 

 

 

22.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas torņa restaurācijas projekta 

sagatavošanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 51 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

Bērsteles luterāņu baznīcas torņa restaurācijas projekta 

sagatavošanai". 

 

 

23.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Juris Krievs, Ināra Pētersone, 

Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 52 "Par grozījumiem Bauskas novada 

Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā". 

 

 

24.p. 

Par precizējumiem līgumā Nr. BNP/2023/4.20/235 par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 
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Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 53 "Par precizējumiem līgumā Nr. 

BNP/2023/4.20/235 par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanu". 

 

 

25.p. 

Par dzīvojamās mājas Rīgas ielā 15, Iecavā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas 

pārvaldniekam. 

 

(A.Mačeks, A.Tenisons) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

A.Tenisons sāk izteikties par pieņemto lēmumu.  

A.Mačeks norāda, ka personai netika dots vārds.  

A.Tenisons turpina, norādot, ka ierobežos sēdes vadītāja vārdu un izsakās par 

pieņemto lēmumu, norādot, ka šī jautājuma izskatīšana tika noildzināta kopš pagājušā gada 

1.decembra un pašvaldība iedzīvotājiem ir izrakstījusi nepamatotus rēķinus, kurus 

nepieciešams koriģēt, izslēdzot apsaimniekošanas un uzkrājuma pozīcijas, jo šajās jomās 

nekas netika darīts, kaut gan bijušas avārijas situācijas; pašvaldība pārkāpusi vairākus 

noteikumus, lūdz noteikt atbildīgo un atvainoties par apzināti vilcinātu procesu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, Solveiga Lineja, Vilnis 

Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, Jānis Dūmiņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, 

Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, Ināra Pētersone, Laine Baha, 

Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Aivars Mačeks) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 54 "Par dzīvojamās mājas Rīgas ielā 15, 

Iecavā pārvaldīšanas tiesību nodošanu mājas pārvaldniekam". 
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26.p. 

Par nekustamā īpašuma Dārza ielā 8B, Bauskā pārņemšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 55 "Par nekustamā īpašuma Dārza ielā 

8B, Bauskā pārņemšanu". 

 

 

27.p. 

Par Vecsaules pagasta padomes 2008.gada 27.augusta lēmuma Nr.8 “Par autoceļu 

Barzdevičs – Audzes” un Bauskas novada domes 2014.gada 30.oktobra lēmuma “Par 

nekustamā īpašuma “Pleķis pie Uzenas”, kadastra Nr.40920090172, Vecsaules pagastā 

piekritību, nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu” atcelšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: pieņemt lēmumu Nr. 56 "Par Vecsaules pagasta padomes 
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2008.gada 27.augusta lēmuma Nr.8 “Par autoceļu Barzdevičs 

– Audzes” un Bauskas novada domes 2014.gada 30.oktobra 

lēmuma “Par nekustamā īpašuma “Pleķis pie Uzenas”, 

kadastra Nr.40920090172, Vecsaules pagastā piekritību, 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu” atcelšanu". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Veldres-1", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 57 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Veldres-1", Dāviņu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 22-1A, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 58 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 22-1A, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 22 k-2-3, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 59 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 22 k-2-3, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Ernesta Kapkalna ielā 1A, Bērzi, Īslīces pagastā 

maiņas organizēšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 
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Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 60 "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

Nr.8, Ernesta Kapkalna ielā 1A, Bērzi, Īslīces pagastā maiņas 

organizēšanu". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošo zemes vienību un inženierbūves Ceraukstes 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 61 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piekrītošo zemes vienību un inženierbūves Ceraukstes pagastā 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā". 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Akmentiņu mežs", Brunavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams. 

G.Kalniņš jautā, vai šajā īpašumā bija bojātas audzes. A.Mačeks apstiprina.  

Notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 62 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Akmentiņu mežs", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ceļinieki", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 63 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Ceļinieki", Brunavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Visbijas iela 3-10, 

Ceraukstē, Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 
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Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 64 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Visbijas iela 3-10, Ceraukstē, 

Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 10 – 

1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 65 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 10 – 1, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta ielā 2 – 

16, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 66 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta ielā 2 – 16, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4076 002 0073 

Rundāles pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 67 "Par starpgabala statusa piešķiršanu 

zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4076 002 0073 

Rundāles pagastā". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši" - 15, Pilsrundāle, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 68 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši" - 15, Pilsrundāle, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kārkli", Viesturu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 69 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Kārkli", Viesturu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pīpenes", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 70 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Pīpenes", Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Auzas", Svitenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 71 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Auzas", Svitenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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43.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu pašvaldībai piekrītošajās zemes vienībās ar 

kadastra apzīmējumiem 4064 010 2911 un 4064 010 3044, nodrošinot piekļuvi īpašumam 

“Kalāči”, Iecavā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 72 "Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu pašvaldībai piekrītošajās zemes vienībās ar 

kadastra apzīmējumiem 4064 010 2911 un 4064 010 3044, 

nodrošinot piekļuvi īpašumam “Kalāči”, Iecavā". 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 3-33, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 73 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 3-33, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 21-59, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 74 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 21-59, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baldones iela 53-

2, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 75 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baldones iela 53-2, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 16A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 76 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 16A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 25, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 77 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 25, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 27A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 78 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 27A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 33, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 79 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 33, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ozolēni 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 80 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Ozolēni 26", Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vecgravas", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 
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Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 81 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Vecgravas", Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

53.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 93A", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 82 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 93A", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

54.p. 

Par Iecavas vidusskolas direktora Kārļa Kravja atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs, S.Lineja) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

Sagatavots lēmuma projekts, pamatojoties uz saņemto K.Kravja iesniegumu ar lūgumu 

izbeigt darba tiesiskās attiecības šī gada 14.martā. Iestādes direktora amata pienākumus pilda 

no 2021.gada. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

S.Lineja papildina, ka direktors K.Kravis izglītības iestādē ieviesis daudzus 

jauninājumus, vienmēr bijis godīgs un atklāts pret kolektīvu, aicina atbalstīt viņa izvēli.  
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Notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs, Arnolds Jātnieks, 

Solveiga Lineja, Vilnis Gailums, Jānis Siugalis, Jānis Kalniņš, 

Jānis Dūmiņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Mediņš, Juris Krievs, 

Ināra Pētersone, Laine Baha, Guntis Kalniņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 83 "Par Iecavas vidusskolas direktora 

Kārļa Kravja atbrīvošanu no amata". 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 22. februārī plkst. 10.59. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2024. gada 28. martā plkst. 9 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 82 lp. 

2. 22.02.2024. noteikumi Nr.1 uz 13 lp. 

3. 22.02.2024. saistošie noteikumi Nr.1 uz 33 lp. 

4. Pašvaldības aģentūras “Iecavas veselības centrs” vidēja termiņa darbības stratēģija 2024.-

2026.gadam un darba plāns 2024.gadam uz 13 lp. 

5. Pašvaldības izglītības iestādes “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” attīstības plāns 2024.-

2026.gadam uz 6 lp. 

6. Pašvaldības izglītības iestādes “Skaistkalnes vidusskola” attīstības plāns 2024.-2026.gadam 

uz 7 lp. 

7. Pašvaldības izglītības iestādes “Misas pamatskola” attīstības plāns 2024.-2027.gadam uz 11 

lp. 

8. Pašvaldības izglītības iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” attīstības plāns 2024.-

2027.gadam uz 5 lp. 

9. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 168 lp. 

10. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 9 lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 

 


